



STYREMØTE 1-2023 LØTEN O-LAG

Mandag 20. februar kl. 18.00

hos Simen Smestad

Tilstede: Steinar Libak, Simen Smestad, Emilie Westli Andersen, Tove-Kristin Westli, Sigurd Dæhli, Sigurd Skaaden, Stine Engebakken (ref.)

Sak 1/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 19. januar 2023

Ok

Sak 2/2023 Konstituering av nytt styre, gå igjennom komiteer og utvalg

Forslag om å slå sammen sportsutvalget, rekrutteringskomiteen og informasjonskomite = Aktivitetskomité

Består da av Simen Smestad, Emilie Westli Andersen, Evine Westli Andersen, Hermann Bakke, Sigurd Skaaden.

Teknisk komité - oppgaver:

Bjørnar Bjørke Olsen har tatt på seg å følge opp - Vedlikehold av eksisterende kartarkiv. Legge inn nye prosjekt. Lage grunnlag for synfaring. Digitalisere kart for Hans Marius Skjærstad.

Sigurd Dæhli ny i teknisk komité.

Miljøkomité:

Erstatter for Lars Skramstad: Forslag på Ann-Kristin Djuve (Tove-Kristin spør)

Sak 3/2023 Hvordan skal vi jobbe videre med innholdet i rapporten fra klubb utviklingskvelden?

Arrangere foreldremøte for Råtass-foreldre 27. april. Ta opp bestilling på klær? (4allsport har 3 uker levering)

Sette opp en klubbkontakt på alle Nammo-løp.

Sak 4/2023 Utlysning av aktivitetsmidler fra Norges Orienteringsforbund 2023

Søknadsfrist 20. mars.

Tove-Kristin søker om midler til kart og kompassopplæring.

Sak 5/2023 Invitasjon til gavearrangement 2023 fra Sparebank 1 Østlandet

9. mars på Hamar. Tove-Kristin Westli og Stine Engebakken deltar.

Sak 6/2023 Dekningsregler 2023

Vi opprettholder samme avtale som i 2022.

Sak 7/2023 Utarbeide et sportslig opplegg for 13-16 år

Forslag fra Simen:

Arrangere 8 klubbkøpp, ca annen hver uke. De resterende treninger blir da ungdomstrening /råtass.

Det legges ut "ukas løype" som kan tas på valgfri dag.

Sak 8/2023 Opplegg ut til skolene i april?

Emilie undersøker ift opplegg på skolene. Ressurs fra NOF?

Tentativ dato: uka etter påske

Sak 9/2023 Kakefest for medaljer i ski-o?

Kakefest slås sammen med kick-off 13. april (18.00-19.30?)

Sted: Løten Ungdomsskole. Tove-Kristin booker.

Emilie legger ut "save the date".

Videre plan tas opp på neste styremøte.

Sak 10/2023 Se på kartplan fra Bjørnar

Sigurd D snakker med Øyvind Stenbekken og Bjørnar Bjørke Olsen ang. prioritet på forslaget til kartplan.

Simen undersøker med Løiten Almenning ang. planlegging av våre aktiviteter i 2023 og raskt svar om at våre planer er avklart og ok.

Sak 11/2023 Arrangere løypeleggerkurs innad i egen klubb?

Tove-Kristin spør Svein Godager og/eller Kristian Storsveen om de kan arrangere et kurs den 18. eller 19. april.

Sak 12/2023 Trenger arrangører til årets klubbkøpp

Mangler kun en arrangør (o-sportens dag). Simen har spurt Torstein Berg (og Henriette).

Sak 13/2023 Søke om midler hos Gjensidigestiftelsen?

Vi søker ikke om dette i år.

Sak 14/2023 Evt.

Sesongavslutning torsdag 9. november.

Klubbmesterskap 7. oktober legges til Budor sammen med familiedag i Koiedalen.

Neste styremøte mandag 27. mars kl 18.00 hos Tove-Kristin Westli.